
Ajuntament de Castelló

Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d’Acta: 7

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 20. desembre. 2016

Hora inici/fi: 20:31 / 21:45

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

ALICIA BRANCAL MAS 
Mª CARMEN RIBERA SORIANO
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
ISABEL RÍOS GARCÍA
JULIO TENA FORTANET 
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ 
JOSEP MANEL VEDRÍ MICHAVILA 
VICENTE ERNESTO ROS BRANDON 
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
VICKY AMORES HEREDIA
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
RAFEL PÉREZ SORLÍ
CARLES SALES PASCUAL

Membres absents: 

VICENT GRAU REIG
FERNANDO SOS GARCÍA
SERGI MATEU JAIMEJUAN
MILTON TRIGOSO ROJAS
LOURDES ORDOÑEZ ARANA
INMACULADA NOS SIFRES
PILAR CAÑADA SÁNCHEZ
SEBASTIÀ RECATALÀ ROMERO

Presidenta (Compromís)
Vicepresidenta (Regidora PSPV)
Regidora (P.Popular)
Veïna (Alcaldia)
Persona (P Popular)
Persona (PSPV) 
Persona (Compromís)
Persona (Castelló Moviment)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón i Adjacents 
A VV Bulevard. Vicente Blasco Ibáñez.
A VV Rafalafena dels Tarongers 
AMPA CP Blasco Ibáñez
AMPA IES Penyagolosa.

Veí (Alcaldia)
Veí (Ciutadans)
Veí (Compromís) 
Persona (Ciutadans)
AMPA CP Luis Revest (*)
AMPA CP Bernat Artola 
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES El Sos Baynat

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Per la senyora Presidenta s’obri la sessió amb els assumptes que figuren en l’orde
del dia:



1r.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior: 26.septiembre.2016

S’aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.-  Cessament  del  representant  de l’Associació de Veïns Peri-18,  com a
vocal de la Junta Municipal del Districte Est.

Vist  que el  representant  de l’Associació de Veïns del  Peri-18,  Juan Rodríguez
Ruiz, no ha assistit al llarg d’enguany, a tres reunions de la Junta Municipal del Districte Est
consecutives o cinc alternes, sense excusar.

Vist l’escrit remés, de data 4 d’octubre de 2016, al president de l’Associació de
Veïns Peri-18, on se li comunicava un termini de quinze dies naturals a partir de la recepció
del mateix, perquè designara un/a nou/nova representant de la seua associació veïnal, que
tinguera  disponibilitat  d’assistir  a  les  sessions  de  la  dita  Junta,  que  tenen  periodicitat
ordinària mensual.

Vist  que ha transcorregut el  termini  atorgat,  no havent rebut cap contestació a
l’escrit remés, abans mencionat.

Tenint en compte que l’art. 79.2 b) del Reglament Orgànic Municipal establix que
les persones que siguen vocals de les Junta de Districte cessaran dels seus càrrecs, entre
altres qüestions, per inassistència en el càrrec a tres sessions consecutives o cinc alternes
en el termini d’un any sense justificació.

A la vista de l’art. 88 a), en el que diu que correspon a cada Consell “triar i cessar
als membres de la Junta de Districte a què es referixen els apartats c) i d) de l’art. 72 d’este
Reglament”.

Per  tot  el  que  exposa  este  Consell  Municipal  del  Districte  Est,  acorda  per
unanimitat dels membres assistents:

Primer.- Cessar al senyor Juan Rodríguez Ruiz, representant de l’Associació de
Veïns  Peri-18,  com a vocal  de la  Junta Municipal  del  Districte Est,  pels  motius abans
exposats.

Segon.- Procedir a triar una persona que represente a les Associacions de Veïns
que integren este Consell, en la Junta Municipal del Districte Est.

Preguntat a la senyora Issanka Rodríguez Monserrat,  membre d’este Consell  i
representant de l’Associació de Veïns Rafalafena dels Tarongers si desitja formar part de la
Junta Municipal del Districte Est, i sent la seua contestació que sí, este Consell Municipal
del Districte Est, acorda per unanimitat dels membres assistents, triar-la com a Vocal de la
dita Junta.

3r.- Informe de la Presidenta.

La senyora  presidenta  repartix en primer  lloc,  un tríptic  informatiu de com els
ciutadans de Castelló  poden participar en el  Ple de l’Ajuntament.  Concretament,  l’últim
dijous de mes, aquelles persones empadronades en la Ciutat, representants d’empreses o
associacions situades en el terme Municipal, podran plantejar les preguntes que desitgen
en un formulari,  que hauran de registrar prèviament en l’Ajuntament perquè arribe al ple
corresponent. L’Ajuntament contactarà amb estes per a comunicar-los quin dijous podran
intervindre en el Ple, al finalitzar el mateix. Es tracta d’un torn públic de precs i preguntes,
en el que podran exposar-les i anar dirigides a un o més Regidors i al mateix temps rebre
la resposta a les qüestions plantejades.



Ajuntament de Castelló

La senyora carrasco comenta amb relació al tríptic repartit que està molt bé, però
que hauria d’estar també en castellà.

En segon lloc la senyora Presidenta comenta alguns temes que s’han contestat
d’anteriors reunions: concretament són del Negociat de Servicis Urbans, Infraestructures i
sostenibilitat.

Se  sol·licitava  informe  del  reg  en  la  Plaça  Herrero  Tejedor  des  de  gener,
contestant el  següent:  “no hi  ha cap informe de reg. El reg es revisa habitualment per
l’empresa que realitza el manteniment i pels inspectors municipals d’obres i servicis, a més
d’atendre’s les reclamacions que arriben per SMC o instància. El problema de la plaça
Herrero Tejedor, tal com s’ha indicat diverses vegades, és que la densitat d’arbratge és tan
gran que és impossible que la gespa vegete bé, a pesar d’haver-se triat una mescla de
gespa adaptada a l’ombra. Quan s’ha inspeccionat la zona no s’ha detectat falta de reg.

Amb relació al tema en què es volia empedrar els corredors laterals del passeig
Río Nilo, i en el que havien sorgit uns forats provocats per les pluges, han contestat el
següent:  “es  procedirà  a  arreglar  les  andanes  de  terra  deteriorats”.  El  senyor  Vedrí
comenta que ja s’han arreglat.

S’ha repartit  als  membres d’este  Consell  una relació  de les ubicacions de les
terrasses en este Districte, en la que s’indica el nombre de taules i cadires autoritzades.
Amb açò es pretén que quan es plantegen en Juntes i Consells queixes dels ciutadans es
puga confrontar amb este llistat i veure que es correspon amb la realitat.

4t.- Precs i preguntes

Intervé Rafel Pérez Sorlí. El senyor Pérez informa els membres del Consell d’un
esdeveniment esportiu, de solidaritat amb una xiqueta amb problemes de salut, que tindrà
lloc el dia 23 de desembre de 2016 i promogut pel CP Blasco Ibáñez.

Intervé Isabel Ríos García. La senyora Ríos pregunta si hi ha una previsió sobre
el tema de reciclatge d’orgànic. La senyora presidenta comenta respecte d’això que si que
ho haurà en breu. S’intentarà fer una campanya informativa.

Que es revisen les parades d’autobús, ja que no té actualitzat  el nou recorregut
causant confusió entre els usuaris.

Intervé Esteban Adell Boix. El senyor Adell comenta en primer lloc i amb relació
als semàfors de l’Av. Germans Bou que no pareix que estiguen molt coordinats, ja que es
paralitza molt el tràfic, i a penes dóna temps a passar quatre vehicles.

El senyor Adell insistix en el problema que pot produir-se amb la nova ubicació del
semàfor del carrer Columbretes cantó a Av. del Mar, ja que els vehicles que entren en el
carrer  Columbretes provinents de l’Av. del Mar a penes tenen temps de reacció quan es
troben amb el pas de vianants ubicat recentment.



Intervé Victòria García López. La senyora García en primer lloc, incidix novament
en que s’hauria d’arreglar l’asfalt del carrer Clara Campoamor; 

Que la zona de Càrrega i Descàrrega del carrer Bisbe Salinas pareix que s’ha
ampliat  pel  propi  supermercat  Mercadona.  Caldria  revisar-ho.  En  qualsevol  cas  que
procediments  i  tràmits  s’han  de  seguir  per  a  la  concessió  d’una  zona  de  Càrrega  i
Descàrrega.

S’hauria  de  regular  el  pas  de  vianants  en  l’encreuament  dels  carrers  Pablo
Iglésias, Clara Campoamor i Av. Germans Bou, ja que l’única forma que et permet, en fase
verda, anar d’un cantó a una altra és creuar en diagonal perquè si s’encreua pels passos
habilitats no dóna temps.

Haver-hi  que  solució  es  pot  donar  en  els  passos  de  zebra  de  la  Ronda  de
Circumval·lació ja que és un pas perillós per a vianants i corredors tots els dies.

En segon lloc la  senyora García  comenta novament el malestar dels veïns del
carrer Bisbe Salinas, concretament de la comunitat de veïns núm. 75 que han presentat
per escrit a l’Ajuntament una reclamació acústica contra l’Associació gastronòmica l'Olla de
la Plana i que esperen que es resolga com més prompte millor.

I  el malestar, del veí del mateix carrer núm. 16 1r que es queixa del soroll  i la
brutícia que es genera als voltants del local wallaby's ubicat en eixe mateix carrer totes les
nits dels caps de setmana i ara a partir dels dimecres també.

S’entrega unes còpies de les reclamacions a la senyora presidenta.

I no havent-hi més assumptes que tractar s’alça la sessió, sent les vint-i-una hores
i quaranta i cinc  minuts, estenent-se d’ella la present acta firmada per la Presidenta i el
Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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